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Plats: ÖOR 
Tid: 18,30-20,30 
 
Närvarande:  Maggan Eriksson Bech, ordf 
  Sara Ebbeståhl, sekr 
  Anette Johansson  
  Sofia Ender Söderlind 
  Ulrika Merikanto 
  Helén AG 
  Wilma Johansson Ollila 
  Ida Karlsson 
  Linda Olsson 
 
 
 

  
 

1. Mötet öppnas     
  
Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av justeringsperson 
Till att justera dagens protokoll valdes Linda Olsson  

  
 

3. Föregående protokoll, åtgärdslista 
Vi går igenom föregående protokoll och godkänner det, samt åtgärdslista.
                             
    

4. Rapporter      
Huvudstyrelsen:  
Maggan frågade om hur det ser ut för arrendeavtal för lägdan där vi har våra 
terränghinder, det finns inget skriftligt avtal. ÅT 7 Johanna kommer att kontakta 
Solänget för att se hur vi ska lösa det på sikt. Vi siktar på att köra de tävlingar som 
bokats in, samt att vi kan få till någon sorts av avtal.  
De vill att vi lämnar in verksamhetsplan. 

 
5. Ekonomi 

+ 47642,74:- (ev är inte dressyrclinicen räknat, samt klubbdressyren ej inräknad) 
Kurser 4350:- har vi förbrukat. Vi skickar två på sekretariatskurs. 
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6. Media 
Svårt att hinna få in tävlande ekipage. Var och en måste meddela sina resultat om 
man vill synas. Sofia ska kolla med tidningen 7 om de kan komma på 
banträningen innan junihoppningen.  
Ida jobbar vidare med hemsidan på den plattform hon valt.  
 

7. Hoppning 

 Träning  
20 bokade träningsekipage på onsdagsträningarna. 
Leif-hallträning i april fullbokad. 
Banträning inplanerad 
Vi kommer att få ha hinder ute på banan, men som varje onsdag ska ställas 
ihop. 
 

 Tävling  
Junihoppningen med DM, proppen väntar på godkännande. 

 
8. Dressyr 

 Träning  
12/5 vill man boka en programträning 
Dressyrsatsningen har 10/5 programträning på Lakasund 
Dressyrsatsningen avslutar denna omgång i maj, ska utvärdera och lägga upp 
en plan för nästa säsong. 
 

 Tävling  
Klubbdressyr 5/5. 
Förslag på att alla ponnyekipage rider först och gemensam prisutdelning, 
sedan hästar. Linda pratar med tävlingsledaren. 
 
- När är juldressyren bokad? Dressyren vill ha 8 december istället för 1:a. 

Anette kontaktar Mittsvenska och ser om det går att lösa. ÅT 8 
 
 

9. Körning 

 Träning  
Besked inväntas vad gäller lägdan. Körningen diskuterar alternativ om plan B 
behövs om man inte får tillgång till den.  

 Tävling 
Ekipage har varit ute och tävlat i Timrå. 
 

10. Fälttävlan 

 Träning  
Samma som för körningen 
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 Tävling 
 

11. Working Equitation 

 Träning  
Träningarna fortsätter som vanligt. 

 Tävling  
Det ska vara en tävling i Njurunda 

 
 
 

12. Övriga Frågor: 
- Klubbtävlingar SKA anmälas via tdb. Klubbtävlingar ska vara ett steg i 

ryttarna på deras tävlingskunskaper, nivån innan är lingondressyr och 
blåbärshoppning. 

- Sofia, Anette och Ulrika tors 10/5 18.00-19.00 har en utbildning för 
ridelever på att skaffa sig ett tdb-konto. 

- Vaccinationer på klubbtävling. Enligt TR lottning för att visa 
vaccinationsavgift i hästpass. 

- T-seks medlemskap? Man måste ha meddelat via mail. 
- Verksamhetsplan ett utkast kommer. (Sara) 

 
 
 
 

13. Nästa möte  
 
14. Mötet avslutas 

Ordförande förklarar mötet avslutat 
 
 
Vid protokollet 2018-04-24 
 
 
 
________________________________ 
Sara Ebbeståhl, sekreterare 
 
Justerat 
 
 
 
________________________________      _________________________________ 
Maggan Ericsson Bech, ordförande                    Linda Olsson, justerare
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